
Verksamhetsberättelse 2020,
Sundstraktens Västra Samfällighetsförening

Vägunderhållsmässigt bjöd 2020 på ovanligt låga kostnader, tack vare det milda
vintervädret. Från sommarens arbete kan nämnas en ordentlig grusning samt sedvanlig
hyvling, saltning och slyröjning.

Den stora påverkan Covid-19 haft på hela världen under 2020 gjorde sig påmind även i vår
lilla vägföreningen. Möjligheterna att hålla ett traditionellt årsmöte försvann i början på april,
och trots att vi avvaktade utvecklingen så kom inte tillräckliga lättnader i restriktionerna på
plats under hösten heller. Styrelsen valde till slut att hellre kalla till ett kombinerat digitalt och
fysiskt begränsat årsmöte än att helt ställa in det. I slutänden fick vi till ett helt digitalt
årsmöte som gick över förväntan att genomföra. Visserligen fick vi bordlägga en motion och
hålla våra övriga frågor lite korta, eftersom det är bättre att låta de diskussioner som inte är
nödvändiga för det omedelbara driften av vägen, få ske under mer normala förhållanden på
ett framtida årsmöte.

Fördelen med det sena årsmötet var att budgeten redan till 75% var ett utfall och att vi kunde
anpassa medlemsavgifterna till de ganska låga kostnader vi visste att vi haft. De låga
kostnaderna fortsatte även under årets sista månader och i slutet gjorde vi ändå av med
mindre pengar än vi budgeterat för.

På årsmötet 2020 avslutade Benny Neuman sitt långa engagemang i styrelsen. Vi tackar dig
Benny för allt arbete du lagt ner och för den kunskap och engagemang du bidragit med
under alla år som ledamot och ordförande i vägföreningens styrelsen. Tyvärr var en ordentlig
avtackning svår att genomföra i det digitala formatet. Vi får ta i hand när vi väl fått våra
sprutor istället.
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